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Abstract (en)
Quick-coupling device for earthmoving vehicles for exchanging implements which are detachably connected to an adaptor pivotable on the boom
of the earthmoving machine about a horizontal axis, the adaptor having fixed and displaceably mounted coupling members (36) to which fixed
coupling members (16) on the implement are allocated, and the displaceably mounted coupling members (36) of the adaptor being locking bolts
having coupling surfaces with tapered circumferences, to which coupling members having tapered circumferences on the implement are allocated,
which are designed so as to be load-bearing merely over an area of 180 DEG with the corresponding tapered circumferences of the allocated fixed
coupling members (16) of the implement. <IMAGE>

Abstract (de)
Schnellwechselvorrichtung für Erdbewegungsfahrzeuge zum Auswechseln von Arbeitsgeräten, die über einen an einem Ausleger der
Erdbewegungsmaschine um eine horizontale Achse schwenkbaren Adapter mit diesem lösbar verbunden sind, wobei der Adapter gehäusefeste
und verschiebbar gelagerte Kupplungsglieder (36) aufweist, denen gehäusefeste Kupplungsglieder (16) am Arbeitsgerät zugeordnet sind, und
wobei die verschiebbar gelagerten Kupplungsglieder (36) des Adapters kegelmantelförmige Kupplungsflächen aufweisende Riegelbolzen sind,
denen Kegelmantelflächen aufweisende Kupplungsglieder am Arbeitsgerät zugeordnet sind, die lediglich über einen Bereich von 180° mit den
korrespondierenden Kegelmantelflächen der zugeordneten gehäusefesten Kupplungsglieder (16) des Arbeitsgeräts tragend ausgebildet sind.
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